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استقلال میزبان انزلی است&#47; صحبت های پیشکسوت تیم فوتبال استقلال در انتقاد به ساپینتو
تیم فوتبال استقلال در جریان مرحله یکشانزدهم نهایی جام حذفی فوتبال ایران، عصر امروز در ورزشگاه آزادی میزبان ملوان است و این شانس را دارد

که با پیروزی دوباره برابر این تیم انزلیچی، به یکچهارم نهایی جام حذفی برسد.

به گزارش سایت خبری پرسون، تیم فوتبال استقلال در جریان مرحله یکشانزدهم نهایی جام حذفی فوتبال ایران، عصر امروز در ورزشگاه آزادی میزبان
ملوان است و این شانس را دارد که با پیروزی دوباره برابر این تیم انزلیچی، به یکچهارم نهایی جام حذفی برسد. استقلال در شرایطی باید به مصاف
ملوان برود که ساپینتو به خاطر اظهاراتش در آخرین نشست خبری خود، چهار جلسه از همراهی تیمش محروم شده و حالا آبیها در غیاب او باید در

آزادی با ملوان بازی کنند.

گودرز حبیبی پیشکسوت تیم فوتبال استقلال با انتقاد از رفتار ساپینتو در استقلال به «اعتماد» گفت: واقعا برایم عجیب است که ساپینتو چرا چنین
رفتاری از خود نشان میدهد؟ چرا دوست دارد دایم کنار زمین سروصدا کند؟ ساپینتو به این فکر نمیکند که با محرومیتش باعث میشود که تیم ضرر

کند؟ او به جای مسائل فنی فقط روی حواشی و انجام این کارها تمرکز دارد.

او در بخش دیگری از صحبتهای خود گفت: در این فصل که چیزی از استقلال ندیدیم. درست است که به لطف چند برد تیم در فاصله سه امتیازی
صدر جدول قرار دارد، اما باید قبول کنیم که استقلال بازیهای خوبی به نمایش نمیگذارد.ساپینتو اصلا نتوانسته تیم را مدیریت کند و به ترکیب اصلی
خود هم دست پیدا نکرده است. تا جایی که من میبینم بازیهای استقلال زیبا و تماشاگرپسند نیست و فقط روی شانس چند بازی را با برد پشت سر

گذاشته است. با این روش بازی نباید امیدی به قهرمانی داشت.

حبیبی همچنین گفت: چطور بعد از ۲۰ هفته مربی ترکیب تیم خود را نمیشناسد و بازیکنی مثل یامگا را در دفاع راست بازی میدهد؟ چطور میشود
یک مربی از خارج بیاورند که فقط دعوا راه بیندازد و شلوغ کند. دستیارانش هم از خودش بدتر هستند. شما به روند کار استقلال در این فصل دقت
کنید. مربیان این تیم به جای اینکه به دنبال کارهای فنی باشند، تمرکز خود را روی دعوا با داور گذاشتهاند. در چند هفته اخیر استقلال روی نوار برد
است، اما بازیها خوب نیست. چرا از این مربی و این همه حاشیه او دفاع میکنند؟ احتمالا باشگاه چون پول ندارد، از ساپینتو حمایت میکند، چون اگر

برود باید کل پول او را بدهند. احتمالا میخواهند تا آخر فصل بماند بعد به او بگویند که برود.

او در پاسخ به این سوال که به عنوان پیشکسوت تیم فوتبال استقلال آیا از عملکرد ساپینتو رضایت دارد یا خیر، گفت: اصلا از عملکرد او راضی نیستم.
تنها چیزی که از او دیدم دعوا با داور بوده است. گاهی هم با اعضای کادر فنی خودشان دعوا میکند. کادر فنیاش هم بدتر از خودش است.بیژن طاهری
باید به عنوان سرپرست تیم سعی کند نیمکت را مدیریت کند. باشگاه استقلال باید اینگونه باشد؟ باشگاهی که آسیا روی آن حساب میکند باید
اینگونه باشد؟ اصلا معلوم نیست این مربی را از کجا آوردهاند. روند فنی تیم هم اصلا راضیکننده نیست. در هر بازی تیم با یک ترکیب جدید به زمین
میرود این یعنی مربی اصلا ترکیب خود را نشناخته است. ترکیب اصلی تیم مهمترین عمل موفقیت تیم است. یعنی مربی بداند در بازیها با کدام
بازیکنان باید وارد زمین شود. امروز تیمش با یک ترکیب و فردا با ترکیب جدیدی وارد زمین میشود. با این شرایط چطور باید انتظار داشته باشیم که

استقلال به هماهنگی برسد؟

او در پاسخ به این سوال که آیا شانسی برای قهرمانی استقلال قائل است یا خیر هم گفت: بگذارید درباره این سوالتان راحت صحبت کنم. به نظر من
امسال تیمی جز سپاهان قهرمان نخواهد شد، چون فدراسیون میخواهد که سپاهان قهرمان شود. شما ببینید روند بازیها و داوریها چطور به سود
این تیم است. چطور میشود که این تیم تا این حد از روند داوریها سود کند؟ دید فدراسیون روی سپاهان است. البته این نظر من است و شاید
درست هم نباشد، اما تا اینجا که من دیدم همه چیز به سود سپاهان است. وی در بخش دیگری از صحبتهای خود به حواشی ساپینتو اشاره کرد و
گفت: آقای فتحاللهزاده در شرایط فعلی باید اول تلاش کند که حواشی تیم و ساپینتو را کم کند. کم کردن حواشی هم نیازمند کمک بقیه است. آقای
فتحاللهزاده باید پیشکسوتان را دور هم جمع کند تا کمک کنند. متاسفانه تا به حال توجهی به پیشکسوتان نشده است. در صورتی که همشه میگفتند
پیشکسوتان همیشه قابل احترام هستند. حتی میخواستند دفتر پیشکسوتان را از آنها بگیرند و دفتر آنها را از طبقه سوم به طبقه همکف آوردند. تحت
هیچ شرایطی یک مربی خارجی نباید به خود اجازه بدهد با هر ادبیاتی صحبت کند. مربی خارجی میآید که الگوی ما باشد نه اینکه از ما یاد بگیرد که
چطور رفتار کند. این چه الگویی برای ماست؟ دایم میخواهد دعوا کند. اینکه مربیگری نشد. تحت هیچ شرایطی اخلاق او را نمیپذیرم. اگر از من

بپرسند که نمره اخلاق ساپینتو چند است به نظرم نمره صفر هم زیاد است.
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